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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Wij danken de wethouder voor de beantwoording op de door ons gestelde vragen m.b.t. het 
onderhoud groen en grijs. Over de beantwoording van de vragen hebben wij nog wel een aantal 
aanvullende vragen aan het college.

1. U geeft aan dat de staat van het onderhoud van het trottoir bij Röntgenstraat – Galvanistraat bij 
u bekend is en dat onderhoud op korte termijn wordt uitgevoerd. Inmiddels zijn we alweer drie 
weken verder na indiening van de vragen terwijl deze situatie al van enige weken van daarvoor 
speelt. Wat verstaat het college eigenlijk onder “op korte termijn” gezien de uiterst slechte staat 
van het trottoir?

2. U geeft aan op parkeerplekken waar auto’s staan geen onkruid te kunnen bestrijden. De fractie 
van de VLP begrijpt dit, we zien wel eens borden staan waarop staat vermeld: “Hier wordt 
binnenkort geveegd”, maar er staat niet bij wanneer. Daarnaast ontvangen we van inwoners 
geregeld klachten dat er geen communicatie is over wanneer ze dan komen vegen/ 
borstelen.  Wordt vooraf bekend gemaakt op welke dagen en welke straten er wordt 
geborsteld?

3. In verdere beantwoording geeft de wethouder aan een beroep op inwoners te willen doen om 
het onkruid tegen te gaan. De fractie kan zich hierbij iets voorstellen als het gaat om de stoep 
voor de eigen voordeur, maar er zijn ook grotere pleinen, niet grenzend direct aan woningen, 
die ook vol staan met onkruid. Verwacht het college dat bewoners dan ook deze pleinen etc. 
gaat bijhouden? Graag een toelichting hierop.

4. Op zeer veel plekken, en met name ook in wijken waar sociale huurwoningen staan, zien wij 
het onkruid soms ruim een meter hoog staan. Welke rol hebben de woningcorporaties eigenlijk 
in de communicatie met haar bewoners in het tegengaan van onkruid of is hier nog niet op 
geacteerd? Graag een toelichting hierop.

5. Vanuit het “veld” horen we dat, om het beste resultaat met het tegengaan van onkruid te 
bereiken, eerst het gebied geborsteld dient te worden en 2 à 3 dagen daarna dit gebied dient te 
worden gebrand. Wordt deze methode in Roosendaal wel eens toegepast? Zo ja, waar en zo 
nee waarom niet?

6. Zeer recent is het weggedeelte van de Plantagebaan voorzien van nieuw asfalt. Het ernaast 
liggend fietspad komt echter pas in 2025 (over 5 jaar) aan de beurt, terwijl hier veel gebruik van 
wordt gemaakt. Wij vragen ons af of het in het kader van efficiency, kostenbesparing en vooral 
veiligheid niet logisch zou zijn geweest om deze werkzaamheden te combineren. Al het 
materiaal was ten slotte reeds ter plekke. Graag een toelichting hierop. 

 

Namens de fractie van de VLP, 



 

Wilbert Brouwers en Eric de Regt



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. In de week van 5 oktober worden de slechte plekken hersteld. 
2. De gemeente Roosendaal plaatst inderdaad aan de randen van de wijk bordjes dat 

veegwerkzaamheden in die wijk worden uitgevoerd. Het is niet mogelijk aan te geven wanneer 
welke straat staat gepland. Dit heeft te maken met de hoeveelheid verkeer, hoeveelheid 
veegvuil en hoeveelheid geparkeerde voertuigen in de straten. Vandaar dat de gemeente 
communiceert door middel van de wijkborden. We hebben in de Kroeven wel een pilot gedaan 
m.b.t. andere manier van werken en communiceren. Meer specifiek op straat/ plaats en de 
communicatie gerichter richting inwoners. Deze pilot wordt geëvalueerd en vervolgens wordt 
bekeken of en hoe we er een vervolg aan kunnen geven. 

3. Het college doet een beroep op inwoners om rondom hun woningen het onkruid te verwijderen. 
Voor het verwijderen van onkruid op pleinen verwacht het college geen inzet. De aannemer 
doet haar uiterste best om onkruid in de hand te houden. Daar waar inwoners vinden dat de 
beeldkwaliteit hoger dient te liggen dan vastgesteld door de raad, willen wij hen hierin 
faciliteren.

4. De woningcorporaties hebben een eigen onderhoudsaannemer welke voor hen de 
brandgangen en dergelijke schoonhoudt. Ook kunnen de huurders contact opnemen met hun 
coöperatie. Waar het pand grenst aan gemeentelijke grond, om schade te voorkomen, de 
huurder verantwoordelijk voor de onkruidbestrijding van de eerste 10 cm rondom het perceel 
en daarbinnen.

5. Onze aannemer bestrijdt het onkruid ook op deze wijze. We zullen het proces met betrekking 
tot de onkruidbestrijding verder uitwerken en delen via onze website. Deze zal voor mei 2021 
online zijn.

6. Het is fijn dat er wordt meegedacht. Echter is ander (smaller) materieel noodzakelijk voor 
fietspaden. Als we het fietspad meteen hadden meegenomen, kunnen de aanwonenden ook 
niet meer bij hun perceel komen. In 2025 wordt het gehele betonnen fietspad opgepakt. Deze 
begint ter hoogte van het viaduct A58 en loopt door tot de gemeente Bergen op Zoom. 

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder I.M. (Inge) Raaijmakers MSc. RC


